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Beste griffie, 

 

Graag zou ik tijdens de rondvraag van de PV een reactie vragen op onderstaand artikel en het 

delen van de onderliggende cijfers.  Ik doe het voorstel mede namens het lid Geurts.  

 

Groet Helma 

 

Dit kwam ik tegen op boerderij.nl: 

https://www.boerderij.nl/Rundveehouderij/Achtergrond/2018/9/Omvang-meerlingfraude-

blijft-mistig-328869E/ 

 

Helma Lodders 

Lid Tweede Kamer der Staten-Generaal VVD fractie 

 

Woordvoerder belastingen, fiscaliteiten en landbouw 

 

http://boerderij.nl/
https://www.boerderij.nl/Rundveehouderij/Achtergrond/2018/9/Omvang-meerlingfraude-blijft-mistig-328869E/
https://www.boerderij.nl/Rundveehouderij/Achtergrond/2018/9/Omvang-meerlingfraude-blijft-mistig-328869E/

